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R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 9636 din 13.03.2025 
 

PROCES VERBAL 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de 13 martie 2025, ora 11,00 
 

Se intonează Imnul Național al României. 
* 

 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU,             

 Stimaţi colegi,              
 Doamnelor şi domnilor.  
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (2) lit.b) coroborate cu cele ale 
art.182 alin.(4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 41 din 
12.03.2025, a fost convocat de îndată, Consiliul Judeţean Sălaj în şedinţă 
extraordinară, fiind stabilită desfăşurarea acesteia în sala de şedinţe „Dialoguri 
Europene”, situată la etajul I.    
 La şedinţa de azi, sunt prezenţi 30 consilieri plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  
 

Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 
ordinea de zi a şedinţei.  

Supun la vot ordinea de zi: 
- Cine este pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 

Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

 
Cu 31 voturi „pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI:   

 
1. Proiect de hotărâre privind constituirea fondului la dispoziţia consiliului 

judeţean din cota de 6% din impozitul pe venit și repartizarea acestuia pe unități 
administrativ-teritoriale, pe anul 2025; 

2. Proiect de hotărâre  privind aprobarea devizului general și a principalilor 
indicatori tehnico-economici, actualizați,  pentru obiectivul de investiţie «Proiectare, 
asistență tehnică și execuție lucrări pentru obiectivul de investiții „REABILITARE ȘI 
CONSOLIDARE DJ 191 G: CRASNA (DJ 108G) – MARIN – VALCĂU DE JOS 
(DJ 191D), KM 0+000 – 11+615”»; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2025, şi 
estimări pentru anii 2026 - 2028; 
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4. Proiect de hotărâre  privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2025 al S.C. „Pază Obiective şi Intervenţie” S.R.L. Zalău; 

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea componenței nominale a Autorităţii 
Teritoriale de Ordine Publică Sălaj; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcţii ale 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău; 

7. Diverse.  
* 

                                                           *                 * 
 

Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Vă rog să consemnați în procesul verbal, înainte de ședință, că nu particip la 

proiectul de hotărâre de la punctul 4 la deliberare și la vot. Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Vă mulțumim. Dacă mai sunt și alți consilieri cu obiecții? 
Dna. KATONA IBOLYA 
Vă rog frumos la fel și la mine. Mulțumesc. 
Dna. PÁLFFY ORSOLYA-KINGA 
La mine la punctul 6, nu particip la deliberare și la vot. 
Dna. GĂVRILUȚ AMALIA-IOANA 
De asemenea la punctul 6, vă rog. 

 Dl. CRIȘAN IOAN-ADRIAN 
 La proiectul 6 și la mine. Mulțumesc. 

* 
                                                           *                 * 
 

  Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

constituirea fondului la dispoziţia consiliului judeţean din cota de 6% din impozitul 
pe venit și repartizarea acestuia pe unități administrativ-teritoriale, pe anul 2025, o 
invit pe dna. consilier CRIȘAN MARIANA-DANA să prezinte raportul de avizare 
al comisiei de specialitate.     

* 
Dna. CRIȘAN MARIANA-DANA  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.                                    

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre 

- Cine este pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
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Cu un număr de 31 voturi „pentru”, 0 „împotrivă” şi 0 „abţineri”, a fost adoptat 
Proiectul de hotărâre privind constituirea fondului la dispoziţia consiliului judeţean 
din cota de 6% din impozitul pe venit și repartizarea acestuia pe unități administrativ-
teritoriale, pe anul 2025. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 27 

* 
                                                *                 * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea devizului general și a principalilor indicatori tehnico-economici, 
actualizați,  pentru obiectivul de investiţie «Proiectare, asistență tehnică și execuție 
lucrări pentru obiectivul de investiții „REABILITARE ȘI CONSOLIDARE DJ 191 
G: CRASNA (DJ 108G) – MARIN – VALCĂU DE JOS (DJ 191D), KM 0+000 – 
11+615”», îl invit pe dl. consilier CHENDE IOAN să prezinte raportul de avizare al 
comisiei de specialitate.     

* 
Dl. CHENDE IOAN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.                                    

* 
Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
O simplă informare, așa cum ați avut și în raportul de specialitate. În urma 

studiilor geotehnice și a constatării în teren a unor alunecări, s-a făcut o expertiză în 
luna noiembrie prin care se propune o intervenție din partea constructorului și a 
consolidării unei zone cu alunecări. 

Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
* 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 

Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                   *  
Cu un număr de 31 voturi „pentru”, 0 „împotrivă” şi 0 „abţineri”, a fost adoptat 

Proiectul de hotărâre privind aprobarea devizului general și a principalilor indicatori 
tehnico-economici, actualizați,  pentru obiectivul de investiţie «Proiectare, asistență 
tehnică și execuție lucrări pentru obiectivul de investiții „REABILITARE ȘI 
CONSOLIDARE DJ 191 G: CRASNA (DJ 108G) – MARIN – VALCĂU DE JOS 
(DJ 191D), KM 0+000 – 11+615”». 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 28 

* 
                                                *                 * 
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Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
3. La punctul 3 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2025, şi estimări pentru anii 2026 - 
2028, îl invit pe dl. consilier SOJKA ATILA - IOAN să prezinte raportul de avizare 
al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. SOJKA ATILA - IOAN  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.                                    

*                                                       
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Aș vrea să fac câteva mențiuni și să vă mulțumesc că ați reușit să studiați 

proiectul de buget pentru acest an cu toate că v-a fost dat doar într-o zi, noi am vrut să 
mergem cât mai repede cu aprobarea bugetului pentru a ajuta și UAT-urile din județ 
să-și poată programa ședințele de Consiliul Local. După cum se poate observa și în 
acest an tendințele și preocupările noastre au fost pentru a realiza o dezvoltare 
însemnată în județul nostru, avem cel mai important buget pe dezvoltare și sperăm ca 
în fiecare an să aducem surse noi pentru a completa lista obiectivelor finanțate din 
Fonduri Europene și pentru a ajunge la un buget mai mare pe dezvoltare. Dar, am 
vrut să fim sinceri, să fim transparenți și să nu punem surse pe care astăzi nu le avem, 
cu toate că știm că vor fi lucrări pe care le vom contracta în acest an cu ADR NORD-
VEST, cu Ministerul Fondurilor Europene, cu Ministerul Dezvoltării, pe parcursul 
anului vom veni cu completări și cu surse suplimentare la Secțiunea de dezvoltare. 
Mă bucur în același timp că am venit în fața dumneavoastră cu un buget pe 
funcționare care își dorește cheltuirea eficientă a banului public și respectul față de 
cetățeni. Nu o spun ca și un politician, dar există deja discuții în societatea noastră (și 
văd și în Parlamentul României) pentru a fi mai eficienți și a cheltui cu 
responsabilitate banul public. De aceea și bugetul pe funcționare al Consiliului 
județean este mai mic și am făcut acele reduceri și estimări necesare pentru a fi mai 
eficienți. Dacă dumneavoastră aveți discuții pe marginea proiectului. Vă rog frumos 
să o faceți. 

Dl. PANIE SEGIU 
Am eu câteva observații. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Vă rog domnule consilier. 
Dl. PANIE SEGIU 
Așa cum ați spus, analiza acestui buget a trebuit să fie efectuată într-un timp 

extrem de scurt. Din experiența pe care o am nu știu să mai fi existat în alt an o 
asemenea analiză, atât de rapidă. Dar, sigur că județul are nevoie ca bugetul să fie 
aprobat și cu siguranță colegii au parcurs și au analizat într-un timp record și probabil 
că va fi aprobat în cadrul acestei ședințe, dar comisiile de specialitate au avut totuși 
20 de minute la dispoziție pentru a analiza acest proiect. Totuși o comisie de buget-
finanțe și patrimoniu, considerăm noi, ar avea nevoie de mult mai mult timp la 
dispoziție pentru a fi analizat și nu neapărat analizat cât discutat, o altă optică, o altă 
viziune și eventual propuneri, dacă există. De asemenea Comisia de servicii publice, 
agricultură, mediu, turism, unde a fost supus spre analiză a avut doar 10 minute, 
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totuși din punctul nostru de vedere este cel mai important proiect al Consiliului 
județean în cursul acestui an și cred că erau necesare câteva zile să avem la dispoziție 
pentru a putea analiza. Dar totuși aș vrea să fac câteva mici observații, pentru că 
există câteva diminuări substanțiale la câteva capitole și eu mi-am notat: la Art. 1 la 
Secțiunea de venituri, la punctul 12, la subvenții de la bugetul de stat către bugetele 
locale pentru  Programul Național de Investiții „Anghel Saligny” avem doar 30 de 
milioane în 2025 față de 82 de milioane din 2024, de anul trecut.  De asemenea la 
punctul 13 avem alocări din Programul Național de Reziliență și de  Redresare pe 
codul 42.02.88, 51 de milioane 2025 față de 79 de milioane din 2024 totuși o 
reducere substanțială. Și, de asemenea la Secțiunea de cheltuieli, interesant și aici 
chiar aș dori o explicație sau o justificare la punctul 6.3 la Olimpiade, concursuri 
școlare și învățământul dual, anul acesta avem cuprins doar 10 mii de lei față de 200 
mii de lei în 2024 și nu înțeleg ce s-a întâmplat aici? Și de asemenea la punctul 7.1 la 
Spitalul Județean de Urgență Zalău, în acest an este prevăzut o cheltuială de 4 
milioane 200 față de 7 milioane 600, cât a fost în anul 2024. Și sigur mai am o mică 
observație tot aici la punctul 12 la Programul de cotizații către tot felul de comisii și 
asociații avem pentru A.D.I. „Țara Silvaniei” o sumă de 900 de mii pentru anul 2025 
față de 700 de mii vizavi de anul 2024, totuși e o creștere aici de 200 de mii și aș 
întreba, ce se propun cu aceste sume? Cam atât am avut, mulțumesc și dacă e cazul 
mai intervin în funcție de răspunsul dumneavoastră. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Bine. Vă mulțumesc foarte mult. Referitor la timp aveți dreptate, este nevoie 

de mai mult timp, dar bugetul a fost în transparență și vreau să o felicit pe doamna 
Marușca și pe toți care au contribuit la elaborarea bugetului pentru că nu sunt 
modificări față de transparență decât acea sumă de bani care a fost repartizată către 
UAT-uri și a mai fost o sursă de venituri pentru persoanele cu dizabilități. Deci în 
transparență cine a vrut să studieze a putut, e nevoie de mai mult timp pentru 
dezbatere.  

Referitor la „Anghel Saligny”, mă bucur foarte mult că vă pot da o explicație 
care să vă bucure pe dumneavoastră. Nu mai putem să punem pe „Anghel Saligny” 
sume suplimentare pentru că noi suntem județul care am atras cel mai mult din 
„Anghel Saligny”. Dumneavoastră știți foarte bine, cei care sunteți preocupați, că am 
avut 140 de milioane, fiecare județ din țară. Alții au sume mari pe „Anghel Saligny”, 
noi avem deja lucrările făcute, așa că, de unde să punem surse pe „Anghel Saligny” 
dacă noi am executat lucrările, podurile sunt făcute, mai avem un drum care va 
începe în acest an și după cum ne-a declarat Guvernul României, domnul Ministru 
Cseke Attila, lucrările care sunt peste 80%, vor fi finanțate integral, deci drumul de la 
Crasna- Marin -Valcău va fi terminat probabil până la Paște, dacă nu în luna mai, încă 
un drum finalizat. Am fost primii care am terminat primul drum pe „Anghel Saligny” 
din țară, drumul de la Camăr-lim. județul Satu-Mare, podurile sunt făcute demult, le-
am recepționat, ne-am bucurat că le-am făcut repede, alții încă nici nu au semnat 
contracte, vor avea surse la dispoziție. În plus avem acel DJ109 de la Hida- lim. 
Județul Cluj pe care nu am putut să semnăm contractul pentru că acolo este aducțiune 
de apă prin Programul Operațional Infrastructură Mare, prima dată se face apa și pe 
urmă se face drumul, dar pe parcurs așa cum v-am obișnuit în momentul în care toate 
lucrările sunt bine executate, pe urmă mergem și semnăm contractul nu să punem în 
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buget sume și pe urmă în ședințe să diminuăm sursele de venituri cu 70, 80% cum se 
întâmpla altădată. Consider că este de datoria noastră să fim transparenți și să fim 
responsabili în a comunica cu oamenii și să nu spunem că avem un buget mare și pe 
urmă să fie execuția mică. În fiecare an la Consiliul județean, după cum știți și 
dumneavoastră execuția noastră a fost de 150%, 170%, asta înseamnă că am propus 
mai puțin și am făcut mult mai mult. La PNRR la fel, PNRR-ul se termină în 2026, de 
unde să mai avem sume că noi le-am făcut. Nu vedeți ce se întâmplă în toată Europa, 
adică nu sunt în stare să facă proiectele pe PNRR. În plus de la Ministerul Sănătății, 
noi am avut propuneri pentru a ne finanța anumite obiective din PNRR și la noi la 
Spitalul Județean…, (nu comentez competențele și deciziile Ministerului Sănătății), 
au fost alese alte județe care nu au avut proiecte mature și pe nu știu ce criterii… că 
sunt centre regionale, că sunt… așa mai departe și din păcate banii din PNRR vor fi 
mai puțin cheltuiți decât ne-am dori noi. Noi, ce ne-am angajat am făcut, deci de 
aceea sursele din PNRR sunt mai mici pentru că se închide finanțarea anul viitor și nu 
avem alte proiecte pe care să le putem închide, urmează să discutăm. Astăzi suntem 
în discuții cu eficientizarea energetică. Să încercăm noi, Consiliul Județean Sălaj prin 
forțele noastre să găsim soluții, să avem acum proiectare plus execuție lansate în 
SICAP, nu? Deja este, să nu vorbesc prostii. Dacă vom avea un constructor serios 
care să ne spună că în 10 luni de zile poate să execute aceste lucrări de eficientizare 
energetică la Spitalul Județean, mai salvăm ceva pentru România și noi, Consiliul 
județean, mai aducem vreo 13 milioane jumătate din PNRR în județul Sălaj, când alte 
județe nu au fost în stare să cheltuie. 

La învățământul dual, dumneavoastră știți foarte bine că noi am propus sume 
pe baza estimărilor de la UAT-urile care și-au propus să dezvolte învățământul dual. 
Învățământul nu este în subordinea Consiliului județean, din păcate și, atunci și 
învățământul dual este responsabilitatea UAT-urilor și nu am văzut mișcări din partea 
UAT-urilor pentru a încuraja acest tip de învățământ. În plus după cum știți foarte 
bine colaborarea noastră cu anumite UAT-uri care ar putea să facă o dezvoltare în 
acest sector nu este cea pe care ne-o dorim noi și pe care și-o doresc dumnealor 
pentru că nu este la latitudinea mea ca președinte, sau a noastră ca și consilieri 
județeni să putem să-i obligăm pe ceilalți din UAT-uri să colaboreze cu noi. Am 
propus mai multe colaborări, mai multe investiții, din păcate nu am primit răspunsuri 
favorabile. 

La Spitalul Județean vreau să o felicit pe doamna manager și pe toți medicii din 
Spitalul Județean care lunar au ședințe prin care analizează eficiența actului medical 
pe lângă probleme medicale și partea economică. Veniturile la Spitalul Județean au 
crescut substanțial, după cum știți și dumneavoastră în anii anteriori se venea cu 
rectificări și cu completare la bugetul Spitalului Județean, 2 milioane, 3 milioane și 
așa mai departe cât era nevoie. Acum dumnealor sunt pe plus cu 10 milioane, 12 
milioane și ne bucurăm foarte mult. Am alocat pentru început 4 milioane și ceva 
urmând ca pe parcursul anului în funcție de veniturile Consiliului județean să  
suplimentăm aceste sume dacă se impune, dacă vor fi investiții care să necesite din 
partea noastră un suport suplimentar. După cum știți, în acest an am primit bani mai 
puțini de la Guvernul României prin alocările pe care ni le-au făcut, urmând să vedem 
cum se vor strânge banii la bugetul statului și ce rectificări vor face pe parcursul 
anului, cei de la Guvern, pentru a sprijini UAT- urile în dezvoltare. Dacă sunt și alte 
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întrebări?  
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Mulțumesc. Bună ziua! Domnule Președinte, nu cred că era un motiv de 

convocare a ședinței de îndată, având în vedere următoarele aspecte: singura sursă pe 
care UAT-urile nu o știau este sursa din cota de 6% din impozitul pe venit și cota din 
TVA pentru drumurile comunale și este foarte scurt timpul, 10 minute, pentru că nu 
putem compara proiectul de buget sau bugetul pe anul 2025 postat pe transparență 
sau bugetul din proiectul de hotărâre, pentru că este cu mult mai amănunțit. Acela 
este un simplu schelet de buget pe anul 2025. Vă mulțumesc. În rest nu am ce discuta 
despre cifre. Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Am înțeles. Bine. Mulțumesc și eu. 
Dl. PANIE SEGIU 
Nu mi-ați explicat, pentru cotizația de la Asociația de Dezvoltare 

Intercomunitară „Țara Silvaniei”, și eu am fost foarte atent pentru explicația de la 
Spital și totuși suntem în luna martie și ați menționat faptul, dacă vor exista. Eu cred 
că în luna martie ar trebui să știm ce ar trebui să facem în acest an. Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Cotizația de la „Țara Silvaniei”. Mă bucur foarte mult că acest ADI a prins 

contur și deja s-a realizat visul cu propuneri pentru dezvoltarea „Țării Silvaniei” nu 
numai prin spectacole și manifestări culturale ci și prin dezvoltarea de puncte 
gastronomice, de investiții, participarea la târguri, expoziții internaționale pentru 
promovarea județului Sălaj prin ADI „Țara Silvaniei”. De aceea și cotizația noastră 
am propus-o cu 200 de mii mai mult pentru că avem nevoie de promovare. Nu este o 
sumă mare, să fim serioși! 200 de mii înseamnă 40.000 euro, 40.000 de euro, să faci 
promovarea unui județ, nu este o sumă foarte mare în plus. Am avut și actualizarea 
Strategiei de dezvoltare a județului prin care demersurile noastre de a accede de la 
Comisia Europeană direct prin „Țara Silvaniei” și de a deveni o Agenție de 
Management se apropie de realitate și de realizare. De aceea avem o sumă în plus 
pentru a face toate demersurile necesare și a încerca să scurtăm timpul prin care să 
ajungem să fim o Agenție de Management a Fondurilor Europene prin „Țara 
Silvaniei” să sprijinim UAT-urile și mediul de afaceri, ONG-urile din județul Sălaj. 
Vă rog, domnule vicepreședinte Szilágyi Róbert-István. 

Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Mulțumesc domnule Președinte. Aș vrea să fac o mică remarcă față de 

observația colegului nostru. Să știți domnule consilier că știm ce facem la Spitalul 
Județean! Dacă v-ați fi uitat în anexa 15 ați fi văzut care sunt obiectivele de investiții 
care se vor derula din acești bani de 4 milioane cât am putut aloca momentan 
Spitalului Județean. Vreau să vă reamintesc că, dacă v-ați fi uitat în anexa 16, acolo 
iarăși vedeți că încercăm să facem o investiție de aproape 15 milioane în tot ceea ce 
privește dotarea Spitalului Județean și nu  o să mai enumăr  celelalte proiecte pe care 
le găsiți în proiectul de buget. Aș vrea să fac totuși două remarci pe care poate ar fi 
bine să le conturăm și mai tare dacă tot suntem la guvernare PSD-PNL-UDMR, cum 
zicea și domnul Președinte din păcate proiectele noastre și chiar deconturile noastre 
pe PNRR la Ministerul Sănătății nu funcționează. Avem facturi neachitate. 
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Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Nu numai la noi și în alte județe care au președinți de Consiliu județean PSD, 

m-am întâlnit cu domnul Zetea, și are nedecontări pe PNRR de acum un an de zile la 
Bistrița la fel, asta este situația la Ministerul Sănătății. 

Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Ar trebui să facem un efort comun, aici vroiam să ajung domnule Președinte. 

Să facem un efort comun al tuturor celor care suntem implicați și în politică, să 
vedem ce se întâmplă la Ministerul Sănătății că ceva nu funcționează. Adică nu este 
posibil încât din toată țară, toate ministerele fac deconturi în ceea ce privește PNRR-
ul și alte programe de finanțare europeană, numai aici la Ministerul Sănătății nu 
reușim să avansăm. Și din acest punct de vedere, v-aș ruga stimați colegi, să veniți 
împreună cu domnul deputat, dacă reușim să facem un demers în așa fel încât să 
vedem ce se întâmplă și sigur, să încercăm să trecem peste acest impas. Având în 
vedere și proiectele noastre depuse spre finanțare unde a început evaluarea 
Proiectului Blocului Operator, dar din păcate nu reușim să știm nimic despre ce se 
întâmplă în acest sens. Așa că, dacă e posibil, am fi foarte bucuroși cu toții să vedem 
tot ce se întâmplă în acest sens la Ministerul Sănătății împreună cu dumneavoastră. 
Mulțumesc. 

Dl. PANIE SERGIU 
O mică intervenție. Mulțumesc domnule vicepreședinte, dar totuși rămân la 

ideea mea că suma de la Spitalul Județean (pentru că sănătatea este o prioritate) 
trebuia să fie mai mare. Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt alte întrebări? Vă rog. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Am omis ceva. Nu am văzut sume cuprinse pentru heliport. Se mai întreprinde 

ceva pentru realizarea acestui heliport? 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Da. 
Dl. DEMLE ALIN 
Domnule Președinte, am eu două remarci referitor la sumele alocate pentru 

sportul de performanță. Am văzut că sunt aproximativ identice cu cele de anul trecut. 
Avem în vedere că avem principalul consumator, echipa de Handbal Club ZALĂU și 
estimez eu, că vor ajunge la aceleași sume care le-au avut anul trecut, respectiv 4 
milioane și ceva. Nu credeți că se putea suplimenta puțin? Vedeți că se zbat acolo în 
subsol. 

Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Vă rog tare mult să-mi spuneți de unde să tăiem? 
Dl. DEMLE ALIN 
Nu știu. Pot să compar doar cu sumele alocate de Consiliul Județean Bistrița 

pentru sportul de performanță care sunt de 4, 5 ori mai mare. Oare chiar asta este 
diferența între județul Bistrița și județul Sălaj?  

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Diferența este mare în alocarea  bugetului pentru că ei au o populație mai mare 

și au locuri de muncă mai multe, pentru că Municipiul Bistrița este mult mai 
dezvoltat decât Municipiul Zalău, din păcate. Pe urmă, împreună au putut să facă o 
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sală de sport unde au dus performanța, ei erau mult sub noi până când și-au făcut 
infrastructură. De aceea ne-am propus să avem o colaborare foarte bună cu 
Municipiul Zalău, să putem face și noi infrastructură, inclusiv la echipa de fotbal să 
avem un stadion bun și lângă stadion să avem un hotel cum este și Hotelul Sport și 
terenuri de antrenament să nu mai purtăm oamenii peste tot. Și noi ne dorim să avem 
infrastructură, prima dată să încurajăm copiii. Nu înseamnă că nu dorim să avem 
performanță la fete, îi mulțumim domnului profesor Tadici pentru ce poate să obțină, 
dar având în vedere că dumneavoastră ne spuneți  că am dat prea puțin la Spitalul 
Județean, că dăm prea puțin la învățământul dual, dăm prea puțin la sport, dacă noi nu 
ne facem drumuri, apă, canal, învățământ unde avem atâtea centre în subordine, 
(învățământul special) nu vom putea crea nimic. Noi putem să dăm la sport și atunci 
nu ne mai dezvoltăm, nu mai facem drumuri, nu mai facem poduri, nu mai facem 
canalizări, nu mai facem apă, nu mai facem ambulanță, nu mai facem bloc operator și 
dăm la sport! 

Dl. DEMLE ALIN 
Domnule Președinte, să nu mă înțelegeți greșit, eu cred că totuși  se putea 

suplimenta cu ceva față de anul trecut. La sportul de performanță în general diferența 
se face la salarii și la calitatea sportivilor pentru că sala de sport de bine, de rău, o 
avem, acolo se antrenează și cred că ceva se putea pune în plus, o suplimentare. Bine. 
Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Am înțeles, vreau să vă mai spun ceva. Acest club de handbal, cu tot respectul 

pentru toată lumea care muncește, este un club privat. Noi mergem cu o sumă 
aprobată de către dumneavoastră printr-un proiect prin care finanțăm clubul de 
handbal. Și dumnealor trebuie să aibă un management foarte bun și să atragă fonduri 
din privat, să aibă sponsorizările necesare. Dacă tot facem comparații să ne uităm și 
la alte echipe care își aduc bani și din surse externe clubului. Deci consider că și 
dumnealor trebuie să facă eforturi și noi să contribuim cu 70, 80% și restul să-și mai 
aducă și dumnealor. Ne dorim acest lucru și sperăm că putem.  

Dl. DEMLE ALIN 
Domnule Președinte, Legea sponsorizării nu ajută în acest sens. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dar eu ce să fac? Avem  prim- ministru și am avut alți prim-miniștri, avem 

parlamentari, eu nu am fost niciodată în Parlamentul României. Vă rog frumos faceți 
și dumneavoastră lobby ca să se schimbe Legea sponsorizării și să poată să vină cu  
surse suplimentare. Dacă sunt alte discuții? Vă rog. 

Dl. PANIE SERGIU 
Am eu o intervenție, am așteptat dacă mai sunt colegi, nu vreau să abuzez de 

timp. Doar o simplă  întrebare, pentru sediul Serviciului de Ambulanță. În cursul 
acestui an se va finaliza relocarea? 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Noi sperăm că da. Suntem într-un proces continuu și în linie dreaptă, acum nu 

aș vrea să greșesc. Doamna director, dacă avem o intervenție pe marginea acestei 
întrebări? Cum stăm astăzi cu evaluarea DALI? Suntem în lucru, urmează în cel mai 
scurt timp să recepționăm actele prin care să avem tot proiectul pentru amenajarea 
spațiului pe care l-am cumpărat și să începem amenajarea acelui spațiu ca să putem 
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face transferul Ambulanței de la  sediul vechi la cel nou.  
Dl. PANIE SERGIU 
Va fi un spațiu provizoriu sau definitiv? 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Nu este un spațiu provizoriu, nu poate să funcționeze provizoriu. Eu îmi doresc 

un proiect nou pentru Ambulanță, dar asta nu se poate face acum. Spațiile de acolo 
vor fi mult mai generoase și mai bine utilate decât cele existente astăzi, urmând ca, 
dacă în 2, 3, 4 ani, dacă vor fi surse de finanțare prin care să ducem Ambulanța într-
un alt spațiu mai bun, acel spațiu de acolo o să-l folosim de exemplu pentru 
învățământul dual și așa mai departe. Pot fi soluții, dar acolo nu va fi un spațiu 
provizoriu, va fi un spațiu destinat Ambulanței. 

Dl. CRIȘAN IOAN-ADRIAN 
Cu o remarcă, săptămâna viitoare se va finaliza proiectul pentru Ambulanță, 

domnul proiectant va fi la Consiliul județean. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Bine. Dacă mai sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre, prima dată pe articole şi apoi în ansamblu: 
   
 Supun la vot ART. 1 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

-  Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? 2 consilieri județeni: Perneș Ambroziu-Felician AUR, Pădurean 

Claudia-Adriana AUR. 
- Mulțumesc! 

   
 Supun la vot ART. 2 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

-  Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? 2 consilieri județeni: Perneș Ambroziu-Felician AUR, Pădurean 

Claudia-Adriana AUR. 
- Mulțumesc! 

 
 Supun la vot ART. 3 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

-  Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? 2 consilieri județeni: Perneș Ambroziu-Felician AUR, Pădurean 

Claudia-Adriana AUR. 
- Mulțumesc! 

 
 Supun la vot ART. 4 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  
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-  Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? 2 consilieri județeni: Perneș Ambroziu-Felician AUR, Pădurean 

Claudia-Adriana AUR. 
- Mulțumesc! 

 
 Supun la vot ART. 5 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

-  Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? 2 consilieri județeni: Perneș Ambroziu-Felician AUR, Pădurean 

Claudia-Adriana AUR. 
- Mulțumesc! 

 
 Supun la vot ART. 6 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

-  Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? 2 consilieri județeni: Perneș Ambroziu-Felician AUR, Pădurean 

Claudia-Adriana AUR. 
- Mulțumesc! 

 
 Supun la vot ART. 7 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

-  Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? 2 consilieri județeni: Perneș Ambroziu-Felician AUR, Pădurean 

Claudia-Adriana AUR. 
- Mulțumesc! 

 
 Supun la vot ART. 8 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

-  Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? 2 consilieri județeni: Perneș Ambroziu-Felician AUR, Pădurean 

Claudia-Adriana AUR. 
- Mulțumesc! 

  
 Supun la vot ART. 9 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

-  Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? 2 consilieri județeni: Perneș Ambroziu-Felician AUR, Pădurean 

Claudia-Adriana AUR. 
- Mulțumesc! 

 
 Supun la vot ART. 10 
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- Cine este pentru? 28 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

-  Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? 2 consilieri județeni: Perneș Ambroziu-Felician AUR, Pădurean 

Claudia-Adriana AUR. 
- Mulțumesc! 

  
 Supun la vot ART. 11 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

-  Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? 2 consilieri județeni: Perneș Ambroziu-Felician AUR, Pădurean 

Claudia-Adriana AUR. 
- Mulțumesc! 

 
 Supun la vot ART. 12 

- Cine este pentru? 28 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

-  Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? 2 consilieri județeni: Perneș Ambroziu-Felician AUR, Pădurean 

Claudia-Adriana AUR. 
- Mulțumesc! 

 
 

 Supun la vot proiectul de hotărâre în ansamblul său: 
- Cine este pentru? 28 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 

Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  
-  Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? 2 consilieri județeni: Perneș Ambroziu-Felician AUR, Pădurean 

Claudia-Adriana AUR. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 29 voturi „pentru”,  0 „împotrivă” şi  2 „abţineri”, a fost 

adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2025, şi 
estimări pentru anii 2026 - 2028. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 29 

* 
                                                *                 * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
4. La punctul 4 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2025 al S.C. „Pază Obiective şi 
Intervenţie” S.R.L. Zalău, îl invit pe dl. consilier POP EUGEN să prezinte raportul 
de avizare al comisiilor de specialitate.   
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* 
Dl. POP EUGEN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.                                    

*        
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. PANIE SERGIU 
Aș vrea să-mi răspundeți, sau cineva care cunoaște, dacă în bugetul pe care     

l-ați supus aprobării există cuprinsă suma pentru achiziționarea noului sediu, cel  care 
a fost votat într-o ședință AGA în zilele trecute? 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Vă răspund eu. Nu este cuprinsă suma. Dacă sunt alte întrebări? Nu sunt. 

* 
Domnul vicepreședinte Szilágyi Róbert-István și doamna Katona Ibolya  nu 

participă la deliberare și la vot. 
* 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este pentru? 28 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 

Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 29 voturi „pentru”,  0 „împotrivă” şi  0 „abţineri”, a fost 

adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2025 al S.C. „Pază Obiective şi Intervenţie” S.R.L. Zalău. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 30 

* 
                                                *                 * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 

5. La punctul 5 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 
modificarea componenței nominale a Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică 
Sălaj, o invit pe dna. consilier KATONA IBOLYA să prezinte raportul de avizare al 
comisiei de specialitate.     

* 
Dna. KATONA IBOLYA 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.                                    

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Fac precizarea că proiectul de hotărâre se adoptă cu votul secret al membrilor 
consiliului. 

Rog să fie completate buletinele de vot, votarea urmând a se efectua după 
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parcurgerea ordinii de zi. 
* 

                                                 *                 * 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
6. La punctul 6 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă 
Zalău, îl invit pe dl. consilier MAGHIU MARIAN - PAUL să prezinte raportul de 
avizare al comisiei de specialitate.     

* 
Dl. MAGHIU MARIAN - PAUL 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.                                    

*                                                                
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
Domnul vicepreședinte Crișan Ioan- Adrian, doamna Pállfy Orsolya-Kinga 

și doamna Găvriluț Amalia-Ioana  nu participă la deliberare și la vot. 
* 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este pentru? 27 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 

Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru”,  0 „împotrivă” şi  0 „abţineri”, a fost 

adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcţii ale 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 32 

* 
                                                *                 * 

Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Potrivit prevederilor regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului 

Judeţean Sălaj, cu modificările şi completările ulterioare, numărarea voturilor se 
realizează de secretarul general al judeţului, cu participarea a 3 (trei) consilieri 
judeţeni desemnaţi ad-hoc. 

Vă rog domnilor Chende Ioan, Papp Zsolt-Laszló şi Pop Gheorghe – Ioan, care 
ați fost desemnați anterior, să asigurați verificarea procedurii de vot şi numărarea 
voturilor. 

* 
 Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 

Potrivit dispoziţiilor legale de exprimare a votului secret se impun 
următoarele precizări: 
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 Modalitatea de vot este prin înscrierea „DA” sau „NU” în dreptul 
candidatului pentru care se optează, în coloana „OPŢIUNEA”. 

 Înscrierea cuvântului „DA” în dreptul a mai multor candidaţi decât 
limita înscrisă în fiecare proiect de hotărâre atrage nulitatea buletinului 
de vot. 

 Neînscrierea cuvântului „DA” în dreptul numărului de candidaţi înscris 
în fiecare proiect de hotărâre atrage nulitatea buletinului de vot. 

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Rog să fie distribuite buletinele de vot. 

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Domnilor consilieri desemnaţi, vă rog să procedaţi la verificarea şi numărarea 

voturilor. 
* 

Dl. PANIE SERGIU 
 Până se numără buletinele de vot, totuși eu revin și îi voi pune o întrebare 
pentru doamna Marușca. Revin la punctul cu Olimpiade, concursuri școlare și 
învățământul dual, am înțeles explicația pentru învățământul dual  și chiar mi-am 
notat și o să încercăm să facem ce ține de noi vizavi de UAT-uri. Dar eu vă întreb, 
dacă suma de 10 mii ajunge pentru olimpici pentru premiere? 

 Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Vreau să vă zic eu ceva și după aceea o să-i dau cuvântul doamnei director ca 

să completeze. Vă rog să încercăm să fim responsabili și cu olimpiadele și cu 
premiile pe care le acordăm. Fără să nominalizez, am fost la diferite activități 
desfășurate de unități de învățământ. Am impresia că foarte multă lume doar bifează 
aceste activități, o spun cu responsabilitate. Consider că orice eveniment cultural, 
sportiv, de învățământ trebuie să nască modele și să oferim seriozitate prin 
organizarea acelui eveniment, prin selectarea participanților și prin nivelul pe care 
vrem să-l impunem. Olimpiadele într-adevăr se desfășoară la nivel local, la nivel 
județean la nivel regional, național, sper să nu greșesc, diferă de la un tip la altul. 
Haideți să încercăm să premiem oamenii care într-adevăr fac performanță deosebită. 
Noi avem un regulament la Consiliul județean prin care acordăm premii doar celor 
care sunt de nivel național, urmând ca UAT-urile să meargă să sprijine copiii, să 
încurajeze participarea cât mai multor copii, pentru că o să cădem într-un populism 
ieftin ( este părerea mea personală). Adică, dăm bani copiilor ca să învețe, nu învață 
pentru că trebuie să știe și trebuie să aibă performanță la școală, ci ca să participe. 
Sunt foarte-foarte multe olimpiade pe care nu le văd relevante în a acorda bani de la 
un buget care oricum nu este atât de generos pe cât ne-am dori noi. Bani, ar fi nevoie 
să fie foarte mulți, dar mă uit la mediul privat și știu cu ce probleme se confruntă. 
Haideți să ne uităm, am purtat discuții cu mediul de afaceri, numai la evaluările care 
sunt pe clădirile lor, o clădire din Zalău este evaluată ca și o clădire din București, nu 
se ține cont de piață. Deci sunt multe probleme în această țară, bugetele noastre sunt 
formate din taxele și impozitele celor care fac plusvaloare. Nu sunt împotriva 
stimulării actului de învățământ, a premierii celor care într-adevăr fac performanță, 
dar din păcate nu ne permitem să alocăm sume doar pentru a stimula participările la 
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olimpiade, ci doar pentru a premia performanța. Și, ca să vin mai bine în completarea 
celor spuse de dumneavoastră, noi, pe parcursul anului, în funcție de rezultatele pe 
care le obținem la olimpiade și comunicările pe care le avem de la inspectoratul de 
învățământul, putem să facem rectificări și să alocăm sume suplimentare pentru a 
stimula performanța din învățământul pe care îl avem în județul Sălaj. Dacă doamna 
director vrea să completeze? Nu. 
 Dl. PANIE SERGIU 

Vă mulțumesc pentru răspuns. Așteptam cu nerăbdare să spuneți că avem 
posibilitatea de rectificare, dar totuși domnule Președinte, aici vorbim de elevi, 
vorbim totuși de cadre didactice, de profesori și nu în ultimul rând de părinți, toți 
susțin sau toți aleargă după o minimă performanță și cred că în momentul în care o 
atingem este în măsură să putem și premia. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
  Total de acord cu dumneavoastră. Vedeți dumneavoastră, cum ați spus și la 
Spitalul Județean, că noi trebuie să știm. Știm ce facem în acest an. Tocmai de aceea 
din surse proprii de la Spital, acei 4 milioane pe care i-am pus noi astăzi, s-au mai pus 
încă 7 milioane și investim o sumă mai mare în dezvoltarea Spitalului, deci sunt 11 
milioane pe dezvoltare la Spital față de anul trecut și este o creștere. Dar trebuie să ne 
unim forțele și să ne drămuim banii eficient. Și aici, în momentul în care se vor 
desfășura olimpiadele, noi putem să facem rectificare și să propunem premierea celor 
care fac performanță cu cea mai mare plăcere. Vă rog doamna profesor. 
 Dna. TUDUCE IANA-MARIA 
 Domnule Președinte, dacă îmi permiteți! Sunt apropiată acestui domeniu. Ați 
enunțat două principii pe care bugetul le respectă se pare în totalitate: eficientizare și 
respectul față de cetățean. Cred că în categoria a doua, a respectului față de cetățean 
și a respectului față de performanță, pe care o facem în județul Sălaj, a cotei de 
imagine pe care olimpicii o aduc acestui județ, am putea face niște ajustări și consider 
că ceea ce ați spus referitor la rectificare este o promisiune din partea dumneavoastră. 
Anul trecut s-au sărbătorit 10 ani de excelență în Sălaj, au fost premiați, nu de către 
Consiliul județean ci de către alte instituții, 40 de reprezentanți ai Centrului de 
Excelență la Olimpiadele Naționale, deci care au făcut performanță și au adus premii 
pentru Sălaj la aceste Olimpiade, dar și la etape internaționale. E adevărat că articolul 
bugetar pe care îl invocăm acum ține de olimpiade, concursuri și învățământ dual, 
pentru toate avem 10 mii, ceea ce este (consider eu) foarte-foarte puțin. Ca plus 
imagine pentru județul Sălaj, ținând cont că aceeași imagine se construiește și pe baza 
sportului de performanță, unde există așa cum am văzut alte alocări de fonduri. 
Centrul Județean de Excelență nu este finanțat prin Consiliul județean, deși toate 
celelalte centre de excelență sunt finanțate prin intermediul Consiliilor județene. Doar 
atât am de spus referitor la performanța premiată, nepremiată anul trecut în județul 
Sălaj. Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Și eu vă mulțumesc. Are cuvântul secretarul general al judeţului, dl Vlaicu 

Cosmin Radu, pentru a prezenta rezultatul votului. 
* 

Dl. Vlaicu Cosmin Radu, prezintă rezultatul votului. 
La proiectul de hotărâre pentru modificarea componenței Autorităţii Teritoriale 
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de Ordine Publică Sălaj: 
 
Domnul subprefect Dari Toma a obținut – 31 voturi „pentru”, 0 „împotrivă” şi 

0 „voturi nule”. 
* 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Cu un număr de 31 voturi „pentru”, 0 „împotrivă” şi 0 „voturi nule”, a fost 

adoptat proiectul de hotărâre pentru modificarea componenței Autorităţii Teritoriale 
de Ordine Publică Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 31 

* 
                                                *                 * 

 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
7.Diverse  
Dacă la diverse dacă mai aveți ceva? 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Am eu o mică intervenție. Revin cu solicitarea de a iniția un proiect de hotărâre  

privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 77 din 30 iunie 2021 privind 
aprobarea regulamentului pentru finanțarea programelor sportive ale asociațiilor 
județene pe ramură sportivă afiliate la federațiile sportive corespondente, constituite 
ca persoane juridice de drept privat fără scop lucrativ, în sensul de a avea acces la 
finanțări toate asociațiile legal constituite și care sunt eligibile pe acest proiect. Vă 
mulțumesc.  

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă mai sunt alte intervenții? Nu sunt. Nemaifiind alte puncte înscrise pe 

ordinea de zi, declar închise lucrările şedinţei de azi, continuăm cu ședința AGA. 
 
 
 

   PREȘEDINTE, 
                     SECRETARUL GENERAL        

Dinu Iancu  - Sălăjanu                                  AL JUDEȚULUI, 
      
                     Dr. Cosmin – Radu Vlaicu 

 
 
 
Consilier juridic: 
Seres Judith-Réka-  1 ex 
 
 


